
Савенко Ганна Миколаївна
Народилась 11 січня 2000 року в місті
Чернігів.

 З 2015-2019 рр. навчалась у Коледжі
транспорту та комп’ютерних технологій
Чернігівського національного
технологічного університету, за
спеціальністю «Організація перевезень
та управління на автомобільному
транспорті» та закінчила його з
відзнакою.

З 2017-2018 рік була Керівником Чернігівського осередку в
Українській асоціації студентів. 
У 2019 році вступила в Національний транспортний університет, де
навчаюсь до нині за спеціальністю «Організація міжнародних
перевезень».
З 2019 року до теперішнього часу є членом Чернігівської міської
молодіжної ради.
 З 2019 року є членом Галузевої експертної ради 27 «Транспорт» в
Національному агенстві із забезпечення якості вищої освіти.
 2019-2020 займала посади першого заступника секретаря та віце-
президента з питань регіонального розвитку в Українській асоціації
студентів.
 У 2020 почала навчатись на кафедрі військової підготовки на базі
Військового інституту телекомунікацій та інформатизації імені
Героїв Крут, де навчаюсь на теперішній час.
 З січня 2021 року стала засновницею Громадської організації
«Громадська ініціатива».
 З лютого 2021 року засновниця і координаторка ініціативи
«Реанімісто.Чернігів».

Савенко Ганна Миколаївна

1. Зробити доступну інфраструктуру для студентів –
студентоорієнований доступний університет
2. Залучення студентів до міжнародної та всеукраїнської
наукової діяльності
3. Залучення активних студентів до діяльності університету
4. Введення програми «Студент року»
5. Долучення студентства до покращення якості освіти в
університеті
6. Створення єдиної системи співпраці студентів між
факультетами
7. Співпраця з університетами міста Києва
8. Розвиток спорту на території студмістечка
9. Поліпшення умов проживання на студмістечку
10. Проведення заходів для розвитку soft-skills студентів
11. Залучення підприємств - майбутніх роботодавців для
створення умов «університет = робота»
12. Постійне долучення думки студентів до покращення якості
навчання та комфортного перебування в університеті.
13. Студентський нетворкінг, або ж неформальна освіта
14. Створення вільного студентського простору
15. Створення онлайн сервісу студента – «нормальний» розклад
16. Вирішення питання доступності отримання студентських
квитків
17. Створення клубів по інтересам для розвитку студентів
18. Розвиток клубу кіберспорту

ПРОГРАМА

ОСС НТУ



Савенко Ганна МиколаївнаЯчний Богдан Андрійович

З 2009 по 2020 навчався в Менському опорному закладі загальної
середньої освіти I-III ступенів ім. Т.Г. Шевченка. В школі брав
активну участь у житті навчального закладу. 
З 2019 по вересень 2021 року член Молодіжної ради, в якій займав
посаду Голови молодіжної ради. 
Працював організатором різних заходів, ведучим, диктором. Брав
участь у волонтерських ініціативах.
Закінчив навчальну програму “Молодіжний працівник” від
Міністерства молоді та спорту.
В 2020 році вступив Національного транспортного університету на
факультет транспортного будівницта, де зараз навчаюсь на 2-му
курсі.
Я маю велике бажання покращити університет, а також передати
іншим свій досвід.

1. Облаштування зон відпочинку в корпусах
університету НТУ та гуртожитках.
2. Розвиток спортивного життя НТУ.
3. Розвиток культурного життя НТУ.
4. Розвиток інфраструктури НТУ.
5. Співпраця між факультетами НТУ.
6. Співпраця РСС зі студентами.
7. Співробітництво зі студентами інших ВНЗ.
8. Розвиток наукової діяльності НТУ.
9. Регулярна звітність про роботу РСС.

ПРОГРАМА

ОСС НТУ

Я, Ячний Богдан Андрійович,
народився 8 червня 2003 року в м.
Мена Чернігівської області. 



Савенко Ганна Миколаївна

 Із 2007 до 2018 навчалася в Талалаївській ЗОШ І-ІІІ ступенів, яку
закінчила зі срібною медаллю.
  Із 2008 до 2015 навчалася в Талалаївській школі мистецтв, яку
закінчила з відзнакою.
 2018 року вступила до Національного транспортного університету
на І курс факультету менеджменту, логістики та туризму за
освітньою програмою «Логістика» денної форми навчання. 
 2019-2020 рр. секретар органів студентського самоврядування
факультету менеджменту, логістики та туризму.
 Із 2019 року член Вченої ради Національного транспортного
університету. 
 2020-2021 рр. голова органів студентського самоврядування
факультету менеджменту, логістики та туризму. 
 Із 2021 року член Вченої ради факультету менеджменту, логістики
та туризму. 

 1.Модернізація студентського самоврядування,
стимулювання інтересу до навчально-наукової та
громадської діяльності, підвищення ініціативності
студентів.
 2.Збільшення прозорості в роботі органів
студентського самоврядування.
 3.Розробка програми по сортуванню сміття на
території студентського містечка.
 4.Співпраця з усіма факультетами, створення
проектів зі студентами інших факультетів.
 5.Створення вільного студентського простору. 
 6.Підвищення якості проведення творчих,
інтелектуальних, розважальних заходів у межах
університету та кожного факультету.

ПРОГРАМА

ОСС НТУ

 Я, Шарко Ірина Юріївна, народилася
25 квітня 2001 року в смт Талалаївка
Талалаївського району Чернігівської
області.

Шарко Ірина Юріївна



Савенко Ганна Миколаївна

 З 2010 року по 2014 навчалася в Донецькій спеціалізованій фізико-
математичній школі №35. Закінчила навчання в 2021 році у
Крюківщинській ЗОШ І-ІІІ ступенів. Під час навчання займала
посаду  міністра інновацій в шкільному самоврядуванні, а пізніше
Прем’єр міністра школи. Разом зі своєю командою допомагала
педагогам в організації та проведенні свят, виставок та змагань. 
В період навчання приймала участь у військово-патріотичної грі
Сокіл «Джура».
У 2021 році брала участь у фестивалі ігор WE GAME 6.0  як 3D
розробник для комп’ютерної гри.
 2021 року вступила до Національного транспортного університету
на факультет менеджменту, логістики та туризму за спеціалізацією
«Логістика» денної форми навчання, де і зараз навчаюся  на 1 курсі. 
. 

 
Пропоную : 
Потрібно підвищіти якість інформаційного сповіщення студентів.
В першу чергу інформацію доносять старости, тому пропоную для
новообраних встановити випробувальний термін (наприклад три
мисяці).
Необхідно підняти рівень довіри до Студентської ради і
забезпечити абсолютну прозоріст роботи РСС.
Надавати будь-яку допомогу що до створення нових клубів, а
також провести перемови для розвитку та підтримки вже
існуючих.
Оформити корпуси для більш комфортного находження студентів
в навчальному закладі университету. 
Наприклад :
-Встановити безкоштовний інтернет у корпусі на Бойчука 42
-Розробити систему навигациії
-Встановити кулери або автомати для води
-Створити нові зони відпочинку 

Покращити взаємозв’язки в середині факультетів, між
факультетами, факультетами та РСС для участі у житті НТУ в
повному обсязі.
Разробити систему зворотньго зв’язку для студентів, для
викладання своих думок, ідей, прозиций, скарг. Як приклад
створити бот. 
Налагодити Командно-утворюючі заходи. Потрібно посилити
взаємодію між групами та факультетами за допомогою виїздних
заходів.       
·      Экскурсии, подорожі
·      Спільні заходи для поєднення інтересів студентів (пропозиції
приймаються і обговорються )

ПРОГРАМА

ОСС НТУ

 Я, Кузьменко Лариса Олександрівна,
народилася 16 серпня 2004 року в
місті Донецьк, Україна

Кузьменко Лариса Олександрівна



Савенко Ганна МиколаївнаШпіник Вероніка Сергіївна

народилася 25 вересня 2003р. , в м.
Ладижин, Вінницька обл., українка. 

Від 2020р. вступила до Національного
транспортного університету (НТУ) на
перший курс факультету транспортних
та інформаційних технологій (ФТІТ) за
спеціалізацією "Митна справа у
транспортній галузі» денної форми
навчання де зараз навчаюся. 

  Склад сім’ї:
Батько – Шпіник Сергій Олексійович, 1973р. народження.
Народився в м. Ладижин, Вінницька обл., українець. Проживає за
адресою м. Ладижин, Вінницька обл., вул. Процишина буд. 54 кв.
9Працює на посаді начальника АСУТП на Ладижинській ТЕС, м.
Ладижина, Вінницької обл.
Мати – Шпіник Людмила Іванівна 1978р. народження. Народилася в
с. Богданівка тульчинського району, вінницької обл., українка.
Пацює на посаді діловода у дитячому садочку ДНЗ№2 «Казка». м.
Ладижина, Вінницької обл. Проживає за адресою м. Ладижин,
Вінницька обл., вул. Процишина буд. 54 кв. 9.
Брат – Шпіник Андрон Сергійович, 2004 р. народження. Народився
в м.Ладижин, Вінницька обл., українець. Навчається в Ладижинській
ЗОШ 1-3 ст.№4 м. Ладижина, Вінницької обл. Проживає за адресою
м. Ладижин, Вінницька обл., вул. Процишина буд. 54 кв. 9.

Студентське самоврядування – це право і можливість студентів
самостійно вирішувати питання навчання і побуту, захисту прав
та інтересів студентів, а також брати участь в управлінні
Національним транспортним університетом. 
Моя мета: покращити життя кожного студента Національного
транспортного університету, зробити його цікавішим і легшим.
Мої плани:
·Сформувати перелік та контроль студентськими радами
виконання невідкладних ремонтних робіт у студмістечку. 
·Підвищити якість проведення творчих, інтелектуальних,
розважальних заходів як в межах університету так і в межах
кожного факультету чи інституту, а саме: проведення заходів в
онлайн режимі(онлайн концерти, брейн-ринги, інші
інтелектуальні ігри)
·Провести на факультетівідбіркові тури  «Студент, та студентка
року».
·Створити скриньку ідей, щоб кожен студент міг внести свій
вклад в розвиток університету та факультету
Робота в Органах студентського самоврядування дасть мені
змогу попрацювати на
університетському рівні. Студенти - це двигун нашої країни,
тому працювати зі
студентами та для студентів для мене престижно та почесно!

ПРОГРАМА

ОСС НТУ



Савенко Ганна Миколаївна

Я, Кравцов Олександр Сергійович,
народився 22 жовтня 1997 року в місті
Київ , українець, громадянин України.

  Навчався у Середній загальноосвітній школі №13 ім.І.Хитриченка.
м.Києва. Закінчив транспортно-економічний коледж НТУ, де
отримав диплом молодшого спеціаліста.
 У вересні 2017 року вступив до Національного транспортного
університету на факультет транспортних та інформаційних
технологій за спеціальністю «Транспортні технології». 
 У Національному транспортному університеті займаюсь
концертною діяльністю. 
 Так я уже був в РСС НТУ на посаді зам. Голови РСС НТУ і за один
рік нашій команді вдалося змінити життя студентів у кращу
сторону. Вдавалося не все, але нам вдалося зрушити з мертвої
точки.
 Обіцяти зміни вже завтра я не можу, але можу пообіцяти, що я буду
продовжувати працювати  для того щоб покращити життя студентів
і захищати їх права відповідно до закону і правил.

ПРОГРАМА

ОСС НТУ

 Покращення умов проживання у гуртожитках.1.
    2. Співпраця РСС із студентами НТУ (прийом пропозицій,
скарг та надання допомоги )
    3.  Захист студентів від незаконних дій адміністрації.

Кравцов Олександр Сергійович



Савенко Ганна Миколаївна

Всім привіт, Мене звуть Лера, студентка
НТУ, ФМЛТ, 1 курс. 

Я ще не знаю про наш університет все і повністю, але теорія без
практики-безсильна. Кожен, хто вступає в НТУ, хоче запам'ятати
своє студентське життя і щоб запам'ятали його. Але на жаль, наш
університет не може допомогти студентам у цьому. Так, когось
запам'ятали як пацана з "барної", але це не та популярність, до якої
прагнем сучасний підліток.Всі ми знаємо, що культурне життя НТУ
може бути набагато яскравіше і кожен студент повинен сприяти
цьому.

ПРОГРАМА

ОСС НТУ

Кузнецова Валерія Ігорівна

У нашому університеті немає програм, які можуть зацікавити
студентів.
1. У вільний час. Я пропоную організувати гуртки з танців, вокалу,
спорту і т.д. У більшості студентів є хобі і мені б дуже хотілося,
що б НТУ сприяв його розвитку. Я знаю, що багатьом цього не
вистачає, але і взяти всю відповідальність організації на себе теж
не хочуть. Наші колективи будуть захищати честь університету,
брати участь в різних конкурсах і т.д. але, в першу чергу, потрібно
дізнатися, чого хочуть самі студенти. Я сподіваюся, що кожен
зможе віднайти себе і віддати свої сили в улюблену справу.
2. Зв'язок з адміністрацією. У наш час гостро стоїть проблема не
якісної інформованості студентів в житті університету. Завдання
РСС згуртувати студентів заради спільної мети-удосконалення
навчального процесу як для студентів, так і для викладачів.
Хочеться, щоб кожен з гордістю говорив, що він студент НТУ.



Савенко Ганна Миколаївна

 Я, Пономаренко Віталіна
Олександрівна, народилася 10 грудня
2001 року в місті Прилуки, Чернігівської
області.
 В 2018 році закінчила Прилуцьку
гімназію №5 імені В.А.Затолокіна.

 З самого дитинства була пов’язана з культурою, адже росла в сім’ї, мабуть, аж
надто креативних людей. Тому з впевненістю можу сказати, що знаю, як
створюється, корегується, вдосконалюється те, що всі звикли бачити вже на
фінішному етапі.
 В серпні 2018 р. вступила до Національного транспортного університету на
факультет менеджменту, логістики та туризму за спеціальністю «Фінанси,
банківська справа та страхування».
 Вже починаючи з I курсу, приймала участь в різних заходах університету, а
саме: дебют першокурсника, батл факультетів, концерт з нагоди 75-ти річчя
нашого університету.
 Працювала секретарем відділу закупівель та МТБ Національного транспортного
університету протягом 2-х років.
 Чому я хочу стати членом ради студентського самоврядування університету? Як
мінімум тому, що мені не байдужа доля нашого закладу. Університет – це другій
дім студентів, місце, де вони повинні відчувати себе потрібними та корисними.
Це те місце, де вони можуть відкривати себе, рости, помилятися і падати, а потів
підніматися і сміливо йти далі, точно знаючи, що оточуючі допоможуть встати і
надихнуть на подальший шлях.
 На мій погляд, студентське самоврядування полягає в тому, щоб зробити
університет чимось більшим, ніж просто формальним закладом, в якому ми
проводимо більшу частину часу. Кожен студент повинен мати можливість
реалізувати свої інтереси незалежно від того, чи пов’язані вони з культурою,
спортом або наукою.
 Я вважаю, що Студентська Рада має відігравати принципово важливу роль в
побудові взаємодії між тими, хто просто навчається і всією освітньою системою.

ПРОГРАМА

ОСС НТУ

Пономаренко Віталіна Олександрівна

 Визнаючи пріорітетом наближення студентського
самоврядування до пересічних студентів та збільшення їх впливу
на його функціонування, я встановлюю наступні цілі:
 -Збільшення прозорості в роботі органів самоврядування та
відбудова його авторитету.
 -Підтримка та заохочення будь-якої ініціативи студентів, щодо
організації будь-яких клубів, гуртів та дозвілля. Університет
багатий активними людьми, охочими змінювати світ навколо
себе. Потрібно лише забезпечити їм можливість для
самореалізації.
 -Підвищення рівня співпраці з представниками студентського
самоврядування інших університетів та проведення спільних
заходів.
 -Проведення масових спортивних івентів (марафони, конкурси,
вело заїзди, походи).
 -Створення групи підтримки для команд з футболу,
волейболу,баскетболу.
 -Розширення сфери організаційної роботи: проведення
неформальних зустрічей з випускниками університету та спільна
робота з організації круглих столів, лекцій, семінарів, культурних
та розважальних заходів; заснування низки конкурсів та ігор зі
спільною участю студентів та викладачів.
 Ми повинні зруйнувати бар’єри один між одним і почати
творити історію майбутнього своїми руками!



Савенко Ганна Миколаївна

Ви мене спитаєте чому я це роблю, та
навіщо ? А тому, що самоврядування -
це громадська діяльність, яка мені
знайома, близька . І я вам це доведу! 

У школі я був активний учасником шкільного самоврядування, за
моіми плечима  7 років шкільного старостату , 2 роки я був
президент школи та ще 2 роки обіймав посаду президента
учнівського самоврядування. За період навчання в школі, я
входив до лідерського активу району, та був у складі Дарницької
районної ради старшоколасників СТРІЛА. До того ж, займав
посаду віце-президнта району. За моєї іниціавтиви та разом з
активном району було прописано та реалізовано багато проектів,
квестів, зокрема «Добра справа Лідера», «Святковий вертеп», «
Let’s do it, Darnitsa”, благодійний захід «Зимовий бал» для
учнівської ліги Києва, Dar.charity.event, «Ліга сміху» і багато-
багато чого іншого. Але це маленька частина моєї роботи разом з
активом школи та району. А уявіть, що ми можемо зробити разом
з вами, коли будемо в одній команді? Зокрема, перебуваючі у
студентському активі, я хочу створити команду однодумців У
якій всі чують один одного та прислуховується до думки інших . 

ПРОГРАМА

ОСС НТУ

Антонов Іван

Одне з основних , хочу зробити скриньку бажань та
пропозицій студентів , а у кінці неділі колективом
самоуправління її відчиняти і робити висновки що б розуміти
чого хочуть студенти.  
Додавання необхідного спорт інвентарю кожного року .
Налагодити зустрічі з учнівським активном уннівськтх
закладів , а це все буде впливати на профорієнтацію  молоді. 
 Розвивати змагання між групами, факультетами та
навчальними закладами .
квести різних масштабів.
Оновити і додати  вміст аптечок першої медичної допомоги
(які знаходяться у Деканаті).
Налагоджувати комунікацію з дирекцією факультету та
університету.
Разом з радою максимально розвивати та розкривати
потенціал кожного студента, адже всі ми різні, але такі рідні,
бо нас об’єднав наш НТУ. 

[На поки все , це мала частина моїх ідей, зустрінемось пізніше]

Якщо підсумувати , то скажу коротко: «Актив- це те , чим я
живу!». 
   Що ж, дякую за увагу. Всім бажаю удачі, та нам перемоги!


